
 

 
 
 

ÅDALSKOLEN 
 

SKOLEBESTYRELSEN 
 

Dagsorden 
 

 

 
Mandag den 30. oktober 2023 kl. 18:00 - 20:00 

 

   
 
 

 

DAGSORDEN: 
 
 
 
 

1. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde. 

2. Formandens beretning. 

3. Årshjul. 

4. Økonomi. 

5. Høringsbrev – ny tildelingsmodel daginstitutioner. 

6. Princip for arrangementer i undervisningsregi.  

7. Princip for klasseforældreråd. 

8. Princip for godkendelse af undervisningsmidler. 

9. Meddelelser. 

10. Datoer for dette skoleårs bestyrelsesmøder 

11. Evt. 

 
 
 
 
 
 
 



 
DAGSORDENSPUNKT 1: Godkendelse og 
underskrift af referat fra sidste møde 
 

 
FREMSAT AF: Fast punkt 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Referatet indstilles til godkendelse. 
 
Forventet tidsramme 5 min. (18:00 – 18:05) 
 

 
BESLUTNING: Referatet blev godkendt. 
  

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 2: Formandens beretning 
 

 
FREMSAT AF: Jesper Ørbæk Kortsen 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
 
Forventet tidsramme 20 min. (18.05 – 18.25) 
 

 
BESLUTNING:  

 

Formandens beretning. 

• Skolebestyrelsen har arbejdet hårdt på at få inddraget forældregruppen i skolen samt 

skolens arrangementer. Der er blevet arbejdet med at få forældregruppen til at prioritere 

skolens arrangementer, da dette vil knytte skolen, eleverne og forældrene tættere sammen 

og skabe et stærkere bånd. Skolebestyrelsen har i år lagt ekstra vægt på at booste 

forældrerådene i klasserne, så kendskabet til hinanden blandt forældrene (og eleverne) 

bliver større.  Vi må dog konstatere, at disse ting er noget, vi stadig skal have stort fokus på.  

 

• Endelig! Så er Corona ved at slippe sit tag på skolen. Vi har i løbet af året arbejdet med at få 

samlet skolen igen efter flere år med restriktioner, forhindringer og arrangementer vi ikke 

har kunnet gennemføre. Det er dejligt at se en skole live op igen efter så lang tid, hvor vi alle 

har gået i vores små bobler. 

 

• Skoleåret blev på fantastisk vis afsluttet med en sommerfest, hvor der var et stort fremmøde 

af forældre og elever. Sikke en stemning, liv, leg, sang, latter, hygge i alle kroge af skolen. Det 

sammenhold, sådan en aften bringer, er enestående. 

 

• Igen i år havde Ådalskolen et rigtig godt Skiveløb. Vores telt var meget besøgt og de unge 

mennesker havde 100% styr på, hvordan snacks og drikkevarer skulle håndteres.  

 



• Ådalskolen er blevet til ”kun en grundskole” da specialafdelingen er blevet en del af 

Krabbeshus. Dog holder dele af Krabbeshus til på Ådalskolen, så elever samt voksne bruger 

stadig lokalerne. Det har ændret på vores skole og gjort Ådalskolen anderledes, end hvad vi 

er vant til. Dette skifte kan nogle andre ting, og jeg er sikker på, at vi som skole får noget godt 

ud af det. 

 

• Ole Faarkrog-Søgård er trådt ud af skolebestyrelsen. Jeg vil ønske Ole god vind fremover og 

vil gerne sige tak for mange gode år med Ole som bestyrelsesformand. Ole har været meget 

engageret i bestyrelsesarbejdet og har altid haft en finger på pulsen i den politiske afdeling. 

Han vil blive savnet, men jeg vil gøre mit bedste for at leve op til hans høje standard. 

 

• Trine Vad Holm er trådt ind i bestyrelsen. Jeg ønsker Trine velkommen og håber på et godt 

samarbejde. Jeg er sikker på, at Trine har meget at bidrage med. 

 

• Trafiksikkerhed har i flere år været en høj prioritet i skolebestyrelsen; ikke mindst har det 

været og er stadig min personlige kæphest. Vi har været fysisk til stede ved hovedindgangen 

og vejledt forældre i, hvor og hvordan man afleverer børn på Ådalskolens parkeringsplads, så 

elever kan færdes sikkert. Dette er også noget, vi vil tage op igen til næste skoleår. 

 

• Skolestrukturen har fyldt meget på skolen i år og er ikke slut endnu. Vi vil som 

skolebestyrelse, i samarbejde med medarbejdere og ledelse, gøre alt hvad vi kan for at få det 

bedst mulige udfald af denne strukturdebat. 

 

• Elevrådet har igen været inviteret til at deltage i bestyrelsens arbejde. De har fået til opgave 

at lave undersøgelser i klasserne for at kunne hjælpe os med at udarbejde en folder til 

forældrerødderne. Vi er altid glade for at kunne inddrage eleverne i vores arbejde, da de har 

en helt unik indgangsvinkel i klasserne. 

Skolebestyrelsesformand  

Jesper Kortsen 

 
Formandens beretning blev taget til efterretning. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
DAGSORDENSPUNKT 3: Årshjul 
 

 
FREMSAT AF: Jesper Ørbæk Kortsen 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Skolebestyrelsesformanden gennemgår årshjulet for skoleårets skolebestyrelsesmøder.  
  
Forventet tidsramme 20 min. (18.25 – 18.45) 
 

 
BESLUTNING: Vi skal have udarbejdet et nyt årshjul. Der blev lavet en brainstorm: 
 

- Trafiksikkerhed på skolen. Det har været et tilbagevende emne i mange år. 
- Arrangement for de nyvalgte forældrerødder, som er med til at styrke forældrerådene. Kan 

være med til at aktivere forældrene. 
- Elevrådet. 
- Mobbestrategi. (AKT) 
- Fællesmøde med Brårup skole. (Drøfte datoer så man undgår sammenfald arrangementer). 
- Åbent hus for nye forældre. En forældrerepræsentant kommer og fortæller. 
- Økonomi. 
- Principper. 
- Skive Løbet. 
- Grillarrangement. Der skal laves en fyldestgørende drejebog. 
- 1. hjælp til børnene. 
- Brugen af sociale medier i skoletiden. 
- Sommerafslutning for skolebestyrelsen. 

 
Til næste møde skal punkterne sættes ind i et årshjul inddelt i måneder. 
 

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 4: Økonomi 

 
FREMSAT AF: Niels Ole D. Nielsen 
 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Gennemgang og tilsyn af økonomi. 
   
Forventet tidsramme 5 min. (18.45 – 18.50) 
 

 
BESLUTNING: Forventet regnskab for 2023 viser et overskud for hele Ådalskolen på kr. 177.734. 
Bestyrelsen finder, at det er et problem, at man ikke har kunnet få et indblik i økonomien siden foråret 
på grund af kommunens nye regnskabssystem. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
DAGSORDENSPUNKT 5: Høringssvar på - Ny 
tildelingsmodel for daginstitutioner 
 

 
FREMSAT AF: Jesper Ørbæk Kortsen 
 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Der skal gives høring på følgende forslag: 
 

- Høring om ”Ny tildelingsmodel for daginstitutioner”. 
 
Er vedhæftet dagsorden 

 
Niels Ole deltager ikke i punktet. 
 
Forventet tidsramme 10 min. (18.50 – 19.00) 
 

 
BESLUTNING: Der laves fælles høringssvar med MED-udvalget. 
 

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 6: Princip for 

arrangementer i undervisningsregi. 

 
FREMSAT AF: Niels Ole D. Nielsen 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Princip for ”Arrangementer i undervisningsregi gennemgås og revideres.  
 
Er vedhæftet dagsorden 
 
Forventet tidsramme 10 min. (19.00-19.10) 
 

 
BESLUTNING: Udsat til næste møde 
 

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 7: Princip for 

klasseforældreråd. 

 
FREMSAT AF: Niels Ole D. Nielsen 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Princip for ”Klasseforældreråd” gennemgås og revideres. 

 
Er vedhæftet dagsorden 
 
Forventet tidsramme 10 min. (19.10-19.20) 
 

 
BESLUTNING: Princippet blev revideret. 
 



DAGSORDENSPUNKT 8: Princip for 

godkendelse af undervisningsmidler. 
 
FREMSAT AF: Niels Ole D. Nielsen 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Princip for ”godkendelse af undervisningsmidler” gennemgås og revideres. 

 
Er vedhæftet dagsorden 
 
Forventet tidsramme 10 min. (19.20-19.30) 
 

 
BESLUTNING: Udsat til næste møde. 
 

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 9: Meddelelser 
 

 
FREMSAT AF: Fast punkt 

 
SAGSFREMSTILLING: 

Medarbejderrepræsentanter:  
                                       Skolebestyrelsens formand: 

                                Skolens ledelse:    
                      
                                Udvalg:  
 

Forventet tidsramme 10 min. (19:30 – 19:40) 
 

 
BESLUTNING: Der er forældresamtaler i 0. kl. 
                         Der er åbent hus i  
                         Der skal laves julegaver i SFO i november. 
                         Der er flere arrangementer og ture med juniorklubben i efteråret. 
                         Skolens motionsdag blev afviklet. Noget af arrangementet blev flyttet indendørs på  
                         grund af regnvejr. 
                         Lene er godt på vej tilbage. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
DAGSORDENSPUNKT 10: Datoer for dette 
skoleårs bestyrelsesmøder. 
 

 
FREMSAT AF:  Jesper Ø. Kortsen 

 
SAGSFREMSTILLING: 
 
Forventet tidsramme 15 min. (19:40 – 19:55) 
 
Der tages beslutning om datoerne for skoleårets bestyrelsesmøder. Forslag til datoer er: 
 
21. november, 24. januar, 22. februar., 18. marts, 7. maj og 24. juni.  
 
Samtidig skal det besluttes, i hvilket tidsrum på dagen møderne skal ligge på. 
 

 
BESLUTNING:  
 
Følgende datoer og tidsrum for resten af skoleårets bestyrelsesmøder blev vedtaget: D. 27. november 
kl. 18-20, d. 24. januar kl. 18-20, d. 21. februar kl. 18-20, d. 2. april kl. 18-20, d. 7. maj kl. 18-20 og d. 
24. juni kl. 18-20.  
 

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 11: Evt. 
 

 
FREMSAT AF: Fast punkt 

 
SAGSFREMSTILLING: 
  
Forventet tidsramme 5 min. (19:55 – 20:00) 
 
 

 
BESLUTNING: Forældre fra Rønbjerg har henvendt sig til et skolebestyrelsesmedlem vedr. 
skolebussens rute, da man ikke er tilfreds med den. Det vil komme på som et punkt til næste 
skolebestyrelsesmøde. Jesper Kortsen vil undersøge sagen nærmere inden dette møde. 
 
Der er et ønske om at få kameraovervågning på som et kommende punkt. 
 

 
 
 
Jesper Ørbæk Kortsen             Zenia Jacobsen  Rita Bjerregaard 
 
 
 
 
Maja Carroll             Trine Vad Holm            Abir Azzam 
 
 
 
 
Lone Korre Dissing           Victoria El-Assil 

     


